
 

poslané doporučene 

 

 

Vážená pani poslankyňa / pán poslanec. 

 

 

Po predchádzajúcom informovaní na Miestnej rade dňa 26.9.2012 Vám oznamujem, 

že počnúc mesiacom september 2012 (t.j. odmena za mesiac august 2012) pozastavujem 

vyplácanie poslaneckých odmien z nasledovných dôvodov: 

 

1. Uznesením MiZ č. 35/2011 zo dňa  9.6.2011 boli prijaté zásady odmeňovania 

poslancov, na základe ktorých bol predložený rozpočet na poslanecké odmeny 

a odvody na rok 2012. Po úpravách navrhnutých poslancami je  schválený rozpočet na 

odmeny poslancov v celkovej výške 48.296 € (program 7, položka 12. Odmeny 

poslancov) a odvody za poslancov vo výške 11.749 € ( program 7 , položka 12a 

Odvody za poslancov).  Vzhľadom na to, že schválená suma (v programe 7, položka 

12a Odvody za poslancov) je nedostatočná na vyplatenie celkových odvodov v roku 

2012 a prekročením položky vznikne schodok, je nevyhnutné vykonať zmenu 

rozpočtu a odvody za poslancov zvýšiť na sumu 15.563 €. 

 

2. Zároveň si dovoľujem upriamiť Vašu pozornosť na ustanovenie § 25 ods. 9  zákona č. 

369/1990 Z. o obecnom zriadení v znení neskorších  predpisov( ďalej zákon), podľa 

ktorého  „poslancovi možno poskytnúť odmenu najmä vzhľadom na úlohy a časovú 

náročnosť výkonu funkcie podľa zásad odmeňovania poslancov.“  Túto skutočnosť - 

úmysel možnosť zákonodarcu priznať odmeny práve s ohľadom na zásluhovosť 

a vykonanú činnosť,  prijaté zásady odmeňovania poslancov MČ Košice - Sever 

nezohľadňujú. Odmeny sú vyplácané paušálne, bez ohľadu na skutočnú činnosť 

poslanca. Jediným kritériom pre krátenie odmeny je neúčasť poslanca na zasadnutí 

MiZ. S ohľadom na horeuvedené, ako aj na povinnosť poslanca  podľa ustanovenia  § 

25 ods. 7 zákona informovať voličov na požiadanie o svojej činnosti, žiadam Vás  

o predloženie mesačných výkazov činnosti poslanca (informáciu o svojej činnosti) od 

zvolenia do Vašej funkcie. 

 

Očakávam, že prijmete moje odôvodnenie a Vaše skoré  riešenie pomenovaných  

nezrovnalostí odstráni tento stav, čím vyplatenie Vašich poslaneckých odmien bude opäť 

obnovené. 

 

Na záver mi dovoľte požiadať Vás aj o prehodnotenie samotnej výšky poslaneckej 

odmeny so zreteľom na neúmerné zaťaženie programového rozpočtu MČ Košice – Sever 

v roku 2012, o ktorej sme už mnohokrát spoločne diskutovali. 

 

 S úctou. 

 

V Košiciach, 27.9.2012. 

Marián Gaj 

  starosta 

   


